
Tennis i Bydalen 
 
Fra: Christiansen, Per Knut <perknut.christiansen@dnb.no> 
Sendt: torsdag 15. april 2021 17:47 
Til: Egil Sekkelsten <egilsekkelsten@hotmail.com>; Petter Espedal Hohmann 
<phohmann@gmail.com>; 'john@jones.no' <john@jones.no> 
Kopi: Bydalen vel 
<bydalenvel@groups.outlook.com>; ina.m.tangen@gmail.com <ina.m.tangen@gmail.com>; Cathrine 
Ahlbom Gorski <Cathrine.ahlbom@gmail.com>; FTK (post@fredrikstadtennisklubb.no) 
<post@fredrikstadtennisklubb.no> 
Emne: SV: Tennis i Bydalen 
  
Hei, 
 Vi skal selvsagt holde dere orientert om prosessen. 
  
Her følger status per nå; 
Det aller meste fremkommer av artikkelen som stod i avisen for en tid tilbake og artikkelen den 
6.4.2021. 
Fredrikstad tennisklubb har søkt Fredrikstad kommune om midler for å få realisert et tilbud til våre 
medlemmer i vinterhalvåret. 
I søknaden er det skissert to mulige løsninger, hvor vi håper at det ene ikke nødvendigvis trenger å gå 
på bekostning av det andre. 

1. Det ene alternativet er felles tennishall med Sarpsborg tennisklubb i Torsbekkdalen i 
Sarpsborg. 

2. Det andre alternativet er at vi får tillatelse (og her er dere selvsagt viktig i en mulig 
godkjennelse) til å ha overtrykksboble over to av fire baner på Wiesebanen i vinterhalvåret. 

a. Tidspunkt vil være fra november til 1. april. Dette er tenkt som et midlertidig tiltak, slik 
at man får arbeidsro til å finne mulig lokasjon for innendørs tennishall i Fredrikstad. 

3. Pt har FTK kun søkt kommunen om bidrag til å få finansiert et eller begge tiltakene. 
  
Når det gjelder det store og kanskje viktigste spørsmålet hva skjer med Wiesebanen? 
Styret i klubben jobber for at klubben og tennisen fortsatt kan beholde Wiesebanen, og at den kan 
forbli byens mest lokale og unike idrettsanlegg. 
Det et stort press blant medlemmer for at klubben har en innendørs tennishall, og spesielt for 
rekruttering blant barneskoler trengs det et lokalt innendørs alternativ. 
Vår dialog med kommunen de siste 5 år har ikke resultert i noe lokalt alternativ til totalanlegg (ute- og 
innebaner), og heller ikke noen innendørs tennishall. Kommunen vil gjerne overta tomten, men har 
intet å bytte mot av tomter/tennisanlegg. 
Vi har derfor blitt med Sarpsborg Tennisklubb på deres søknad om innendørs tennishall i 
Torsbekkdalen, og slik løsning sammen med en boblehall på Wiesebanen vil være et greit alternativ 
inntil videre. 
Det viktige er at en slik løsning medfører at vi kan klare oss uten et helhetlig nytt anlegg med ute- og 
innebaner, men kan beholde Wiesebanen og kun se etter en innendørs tennishall sentralt i Fr.stad på 
2-4 baner. 
  
Mulighetene lokalt til tennishall øker betydelig når vi kan klare oss med 2 innebaner. Dette basert på at 
søknaden i Torsbekkdalen blir gjennomført, og det større aktive miljøet blir etablert der i vinterhalvåret. 
For både klubben og kommunen blir en slik løsning det aller rimeligste alternativet. Klubben kan da 
ikke avgi Wiesebanen når vi ikke har alternative utebaner, og det er lite økonomisk grunn til at Fr.stad 
kommune kan kreve dekning i tomten på Wiesebanen (hvor Isegran Eiendom er interessert). 
  
Forandringen er at to av banene, kanskje, vil få boble over seg i vinterhalvåret. 
Klubben ønsker å bevare Wiesebanen som klubbens hjemmebane. Og vi mener at tennisen hører til i 
Bydalen! 
Når det gjelder de mer praktiske spørsmålene knyttet til boble, har vi ikke fått tegnet opp snitt her 
enda, det skal vi se å få gjort ganske snart og sender da over til dere, men vi viser her til tidligere 
tegninger fra andre boblehaller oversendt. 
Det er enda ikke sendt noen søknad til byggesak, dette blir gjort hvis vi får ordnet finansiering. Vi vil gå 
i dialog med dere før vi eventuelt oppretter en byggesak på dette. 
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Akkurat hvor boblen vil stå er heller ikke avklart, her er vi åpne for innspill, men det er mest 
nærliggende mener vi er bane 1 og bane 2, altså de to banene nærmest Sportsveien. 
Hvor mange år har vi heller ikke fasiten på, men en fem årsperiode vil være naturlig å tenke at vi søker 
om. Vi forstår det slik at et midlertidig tiltak også må søkes om/bekreftes ca hvert 2. år. 
Når det gjelder støy knyttet til selve tennisen, tror vi denne vil oppleves som minimal, da duken tar det 
aller meste av støyen, men her skal vi prøve å hente inn litt erfaring fra andre klubber. Vifteaggregatet 
finnes det ulike løsninger på, det kan f.eks graves ned. 
Uansett vil vi etterstrebe å plassere det et sted slik at det ikke er til sjenanse for noen. Og disse står 
gjerne ved inngangen, som vil være mot syd (dvs mot St.Croix hovedgård). 
  
Som dere forstår har vi ikke avklart alle disse praktiske tingene, kun startet en prosess, knyttet til det 
finansielle. Vi skal oppdatere dere så fort vi vet noe mer, og vi tar gjerne et møte knyttet til det 
praktiske, hvis vi kommer videre med den finansielle biten. 
Ellers, ikke nøl med å ta kontakt hvis dere lurer på noe mer. 
Og hjertelig velkommen til å bruke det flotte anlegget fremover!  Enten som kaffedrikker, tilskuer eller 
tennisspiller. 
  
Vennlig hilsen 
  
Per Knut Christiansen  
Styreleder FTK 
Mobil: +47 91548518 
  
Fra: Egil Sekkelsten <egilsekkelsten@hotmail.com> 
Sendt: tirsdag 6. april 2021 21:30 
Til: Christiansen, Per Knut <perknut.christiansen@dnb.no>; Petter Espedal Hohmann 
<phohmann@gmail.com>; 'john@jones.no' <john@jones.no> 
Kopi: Bydalen vel <bydalenvel@groups.outlook.com> 
Emne: Tennis i Bydalen 
  
Hei,  
  
Viser til hyggelig møte der tennisklubben orienterte om planene om hall i Sarpsborg og mulig boblehall 
i Bydalen. I forbindelse med avvisskriving om klubben nå nylig og tennisklubbens årsmøte har vi fått 
spørsmål fra folk i Bydalen om hva som nå skjer med Wiesebanen.  
  
Det hadde derfor vært fint om dere kan holde oss litt løpende orientert. Har tankene om en boblehall 
resultert i noe mer konkret foreløpig? Finnes det et utkast til byggesøknad til kommunen som vi kunne 
ha vist til når folk spør oss om hva dere tenker?   
  
Det er sikkert delte meninger om en boblehall blant Bydalens mange innbyggere. Vi har notert oss at 
folk særlig lurer på:  
- Hvor stor og høy blir en boblehall?  
- Akkurat hvor skal den stå?  
- Hvilke deler av året skal den stå oppe?  
- Hvor mange år skal en midlertidig boblehall stå?  
- Hva med støy fra tennis på kveldstid? Og vifteaggregat døgnet rundt?  
  
Noen tanker om dette fremgår av pdf-filen dere delte med oss for litt siden, men det hadde vært flott 
om dere kunne oppdatert oss dersom det finnes noe, eller når kommer noe, mer konkret enn det det 
skissene på pdf viser.  
  
Kommer det noe konkret etter årsmøtet i morgen om tennisanlegget i Bydalen, og særlig boblehallen, 
imøteser vi gjerne å bli orientert.  
  
 
Vennlig hilsen  
  
Egil Sekkelsten                                                 Petter Curteis-Hohmann  
Leder, Bydalen vel                                           Utbyggings- og trafikkomité  
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